

Title (en)
Book with file pockets.

Title (de)
Folientaschen-Buch.

Title (fr)
Livre avec pochettes de rangement.

Publication
EP 0509197 A1 19921021 (DE)

Application
EP 92101807 A 19920204

Priority
DE 4112396 A 19910416

Abstract (en)
The invention relates to a book with file pockets, which is described in practice as a "clear book" and has a plurality of flat file pockets (14) of rectangular contour which have an insertion opening for documents, are joined together integrally in pairs at a common centre line (12') and, resting flatly against one another, are welded to one another and to a binding cover (10) at a binding welding seam (12) running along the common centre line (12'). In order to avoid tearing of the file pockets when handling the book in the region of the binding welding seam (12), which is preferably interrupted in the manner of a grid, both layers of film (14', 14'') of the individual file pockets (14) have cutouts (24) in the vicinity of at least one of the ends (26) of the binding welding seam, said cutouts being arranged laterally next to the binding welding seam (12), and being open at the edges towards the edge (20) of the adjacent pocket perpendicular to the binding welding seam (12).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein in der Praxis als "Clearbook" bezeichnetes Folientaschen-Buch, das mehrere flache, im Umriß rechteckige, eine Einschuböffnung für Schriftgut aufweisende Folientaschen (14) aufweist, die paarweise an einer gemeinsamen Mittellinie (12') einstückig zusammenhängen und flächig gegeneinander anliegend an einer entlang den gemeinsamen Mittellinien (12') verlaufenden Bindeschweißnaht (12) miteinander und mit einer Einbanddecke (10) verschweißt sind. Um bei der Handhabung des Buches ein Einreißen der Folientaschen im Bereich der vorzugsweise gitterartig durchbrochenen Bindeschweißnaht (12) zu vermeiden, weisen beide Folienlagen (14', 14'') der einzelnen Folientaschen (14) in der Nähe mindestens eines der Bindeschweißnahtenden (26) seitlich neben der Bindeschweißnaht (12) angeordnete, zu dem zur Bindeschweißnaht (12) senkrechten benachbarten Taschenrand (20) hin randoffene Ausschnitte (24) auf.

IPC 1-7
B42D 1/08; B42F 7/02

IPC 8 full level
B42D 1/08 (2006.01); **B42F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
B42D 1/08 (2013.01); **B42F 7/02** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] US 4844508 A 19890704 - CHOI HARRY Y [KR]
• [Y] BE 658815 A
• [Y] FR 1116735 A 19560511
• [A] GB 2159768 A 19851211 - LIND CHARLES LEO
• [A] DE 9011470 U1 19910103

Cited by
US10710396B1; AT403678B; EP1228896A1; FR2820077A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES FR IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0509197 A1 19921021; EP 0509197 B1 19950614; AT E123712 T1 19950615; DE 4112396 A1 19921022; DE 59202493 D1 19950720;
ES 2075486 T3 19951001

DOCDB simple family (application)
EP 92101807 A 19920204; AT 92101807 T 19920204; DE 4112396 A 19910416; DE 59202493 T 19920204; ES 92101807 T 19920204